

WIZARD  
LIVE



FEEDER

## BLACK / RED TOUR 2025

### THE WELSH ALTERNATIVE ROCK BAND BACK IN GERMANY IN MAY 2025.

The Welsh alternative rock band Feeder conquered the mainstream in 2001 after releasing the single 'Buck Rogers' from their album 'Echo Park'. Today, the band can boast three platinum, two gold and one silver album. With a total of 11 albums and three compilations, the band has already built up a great discography, which they expanded in 2024 with their album 'Red/Black'. In May 2025, the band will return to Germany for two shows!

### SHOWS

---

17.05.2025	Köln	Luxor	Tickets <a href="#">↗</a>
18.05.2025	Berlin	Franz Club	Tickets <a href="#">↗</a>

---

### ABOUT FEEDER

Die walisische Alternative-Rock-Band **Feeder** eroberte 2001 den Mainstream, nachdem sie die Single "Buck Rogers" aus ihrem Album "Echo Park" veröffentlicht hatte. Heute kann die Band drei Platin-, zwei Gold- und ein Silber-Album vorweisen. Mit insgesamt 11 Alben und drei

Compilations hat die Band bereits eine großartige Diskografie aufgebaut, die sie am 5. April mit ihrem neuen Album "Red/Black" erweitert hat.

Fotocredit: Steve Gullick

## LINKS



**JULIA  
FRANK**

**CONTACT** 



**NINA  
SAFOSNIK**

**CONTACT** 